



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

communiqué

No.: 17

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE
RELEASE: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

FEBRUARY 19, 1979
LE 19 FÉVRIER 1979

ST. LUCIA INDEPENDENCE

Secretary of State for External Affairs Don Jamieson announced today that the Special Representative of the Canadian Government at the Independence celebrations of St. Lucia will be Paul Martin, Canadian High Commissioner to the United Kingdom. St Lucia which has been one of the West Indies Associated States since their formation in March 1967 becomes independent on February 22, 1979. One of Canada's naval vessels, HMCS Nipigon, will also be in St. Lucia from February 20 to 23 to participate in the celebrations.

As is customary on such an occasion, an independence gift consisting of Canadian books and films will be presented on behalf of the Canadian Government to the Honourable John Compton, Premier of St. Lucia.

* * *

INDEPENDANCE DE SAINTE-LUCIA

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Don Jamieson, a annoncé aujourd'hui que Paul Martin, Haut-Commissaire du Canada au Royaume-Uni, sera le représentant spécial du Gouvernement du Canada aux festivités marquant l'indépendance de Sainte-Lucie. Sainte-Lucie, qui fait partie des Etats associés des Antilles depuis leur formation en mars 1967, accédera à l'indépendance le 22 février 1979. Un navire de la marine canadienne, le HMCS Nipigon, mouillera à Sainte-Lucie du 20 au 23 février pour souligner les célébrations.

Comme le veut la coutume en semblable occasion, un présent, en l'occurrence une collection de livres et de films canadiens, sera remis au nom du Gouvernement du Canada à l'honorable John Compton, Premier ministre de Sainte-Lucie.